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Onderwerp Roosendaalse Jeugd Veilig Op Weg

Betreft het een raadsvoo rstel/raadsmededel ing

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Burgemeester Niederer

Schriftelijke vraag

Maandag l3 juni jongstleden kopte BN de Stem met de stelling dat het gevoel van veiligheid in
Roosendaal beter moet. Ook bij de CDA-fractie staat de veiligheid in onze gemeente hoog in het
vaandel. Het gevoel dat onze gemeente niet voldoende veilig is kan evenwel gelegen zijn in een
veelheid van oorzaken en vraagt dan ook een aanpak langs diverse sporen.

Door middel van deze schriftelijke vragen zou de CDA-fractie graag willen voorstellen om jaarlijks een
evenement in Roosendaal te gaan organiseren, gericht op jongeren, teneinde de verkeersveiligheid te
verbeteren. Niet alleen kunnen we daarmee gehoor geven aan de roep om te werken aan de
veiligheid in onze gemeente, jonge automobilisten zijn sinds jaar en dag oververtegenwoordigd in de
ongevallenstatistieken en verdienen het om periodiek op een voor hen aantrekkelijke manier bewust
te worden gemaakt van de risico's die gepaard gaan met het deelnemen aan het verkeer, voor
henzelf en voor de omgeving.

Het Nederlands lnstituut voor Verkeersveiligheid (NlV) heeft in verband met bovengenoemde
problematiek het project'Jonge Automobilisten' opgezet. Dit project biedt de mogelijkheid om een
team van het NIV op locatie uit te nodigen teneinde een dagvullend programma te verzorgen waarin
jonge automobilisten bewust worden gemaakt van diverse risicofactoren die aanwezigzijn bij het
deelnemen aan het verkeer door de eigen doelgroep. Daarbij is er plaats voor zowel theorie als
praktijk. Zo worden de jongeren geconfronteerd met de mogelijke gevolgen van onverantwoord
weggedrag en krijgen zij de gelegenheid om op een door het NIV verzorgde mobiele slipbaan onder
professionele begeleiding te ervaren hoe het is om te trachten een auto die in de slip is geraakt weer
onder controle te krijgen. Het programma is dusdanig opgezet dat de deelnemers de dag als
enerverend zullen ervaren. Meer informatie is beschikbaar op de website van het NIV:
https ://niv. nu/opleid inqeniionqe-autom obil isteni.

Diverse gemeenten in ons land hebben reeds het initiatief genomen om jaarlijks in samenwerking met
het NIV dit project te organiseren (bijvoorbeeld Goeree-Overflakkee en Hilvarenbeek). De ervaringen
met dit project zijn naar verluid erg posítief. Bij het project wordt niet alleen de lokale jeugd betrokken,
maar ook lokale rijscholen en andere lokale ondernemers die bijvoorbeeld een terrein ter beschikking
stellen of de lunch verzorgen.

De CDA-fractie heeft de volgende vragen aan de portefeuillehouder:

1. Heeft de portefeuillehouder kennis genomen van de berichtgeving in de lokale media over het
gevoel van veiligheid in onze gemeente en deelt de portefeuillehouder de stelling dat de
veiligheid in onze gemeente verbetering verdient?

2. Erkent de portefeuillehouder dat jonge automobilisten een risicogroep vormen in het wegverkeer
en deelt hij de mening dat het, mede in het licht van vraag 1, goed zou zijn om hieraan periodiek
binnen onze gemeente aandacht te besteden?



3. Hoe staat de portefeuillehouder tegenover het idee om jaarlijks het hierboven omschreven
evenement te gaan organiseren? ls hij bereid om op korte termijn de uitvoerbaarheid van het
project in onze gemeente in kaart te brengen?

4. ln hoeverre is de portefeuillehouder bereid om contact te zoeken met de gemeenten die het
betreffende project reeds organiseren om na te gaan wat de ervaringen hiermee zijn?

5. ln hoeverre is de portefeuillehouder bereid om contact te zoeken met het NIV teneinde te kunnen
vaststellen of er binnen de gemeente Roosendaal een geschikte locatie zou kunnen worden
gevonden om het project te organiseren en teneinde in kaart te brengen wat de organisatorische
en financiële vereisten hiervoor zijn?

6. lndien het antwoord op de vragen 3, 4 en 5 positief is: op welke termijn venruacht de
portefeuillehouder aan de Gemeenteraad te kunnen mededelen wat de resultaten van zijn
onderzoek zijn?

Namens de fractie van het CDA,
Sebastiaan Hamans en Robert Breedveld

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Ja, wij hebben kennisgenomen van het artikel in BN/DeStem. Uiteraard vinden wijdat het
gevoelvan veiligheid beter moet. Op basis van de in 2015 uitgevoerde metingen scoren we
thans lager dan de gemeentelijke doelstelling zoals vastgelegd in de Programmabegroting.

2. Ja, het zou goed zijn om hier aandacht aan te besteden.
3. Wijzíjn bereid om zowel de effecten als de uitvoerbaarheid (fysiek en financieel) van een

dergelijk project in kaart te brengen.
4. Om de effecten in kaart te kunnen brengen zullen wij contact opnemen met het Nederlands

lnstituut voor Verkeersveiligheid (NlV) en gemeenten die dit project reeds hebben
georganiseerd.

5. Zie ons antwoord op vraag 4.

6. Wij venrvachten u hierover in oktober 2016 te kunnen berichten.

Hoogachtend,
Bu en wethouders van Roosendaal,
namens d n,

mr. J.M.L. Niederer,
Burgemeester portefeuillehouder bereikbaarheid en mobiliteit


